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Protokół Nr V/ 07 
z V zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice 

odbytej w dniu 12 kwietnia 2007 r.  
                               
 
ad 1 
 V sesja rozpoczęła się w sali obrad Urzędu Gminy w Krośnicach o godzinie 1300  

a zakończyła o godzinie 1650  . 
Obrady otworzył Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik, który powitał 
zebranych radnych, Wójta Gminy Mirosława Drobinę, Zastępcę Wójta Witolda Sitarskiego, 
Skarbnika Gminy Marzenę Lis-Długosz, radnego powiatu Jana Krzysztofika, sołtysów wsi, 
przewodniczących rad sołeckich, kierowników zakładów pracy, przedstawicieli prasy 
lokalnej oraz wszystkich obecnych na sali (lista obecności zał. nr 1 a, b, c ). 
 Z kolei Przewodniczący Rady oświadczył, iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik zaproponował następujący porządek 
obrad: 
1. Otwarcie, stwierdzenie quorum, odczytanie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 
4. Stanowisko w sprawie sytuacji w SłuŜbie Zdrowia na terenie powiatu milickiego 
5. Interpelacje i zapytania radnych 
6. Sprawozdanie z realizacji budŜetu gminy za 2006 rok 
 
     - Opinia Komisji Rewizyjnej o przedłoŜonym sprawozdaniu z wykonania budŜetu 
        gminy za 2006 rok .   
     - Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłoŜonym sprawozdaniu z wykonania  
        budŜetu gminy za 2006 r. 
     - Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium  
        Wójtowi Gminy. 
     - Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o wniosku Komisji  
        Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 
 
7. Dyskusja 
8. Podjęcie uchwał 
   a/ w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krośnice,  
   b/ w sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2007, 
   c/ w sprawie zaciągnięcia poŜyczki,  
   d/ w sprawie zmiany uchwały Nr III/10/06 Rady Gminy Krośnice z dnia 29.12.06 w  
       sprawie WPI,  
   e/ o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
       terenów w Gminie Krośnice, 
   f/ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie  
      gminy Krośnice w miejscowości Wąbnice dla działki nr 41,  
   g/ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie  
      gminy Krośnice w miejscowości śeleźniki dla działek nr 127/1, 77, 125,    
h/ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie  
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      gminy Krośnice w miejscowości Police,   
 i/ w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie  
      gminy Krośnice w miejscowości Bukowice dla działki nr 31. 
 9. Odpowiedzi na pytania i wnioski  
10. Sprawy róŜne 
11. Zakończenie sesji 
 
Wójt Gminy Mirosław Drobina  złoŜył wniosek  o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 
8 ppkt „j” i  „k” projektów następujących uchwał: 

---- w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych na  
      terenie gminy Krośnice, 
-     w sprawie Statutu Gminnego Zespołu Kultury i Bibliotek w Krośnicach. 
 
Rada Gminy Krośnice przyjęła porządek obrad z wniesionym wnioskiem jednogłośnie. 
 
ad 2 
 
Rada Gminy przyjęła protokół z poprzedniej IV Sesji Rady Gminy jednogłośnie. 
 
ad 3 
 
Sprawozdanie  Wójta Gminy Krośnice z działalności międzysesyjnej odczytał Wójt Gminy    
Mirosław Drobina  - które stanowi  załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono pytań. 
 
ad 4 
 
Stanowisko w sprawie sytuacji w SłuŜbie Zdrowia na terenie powiatu milickiego przedstawił 
radny powiatu Jan Krzysztofik, które jest załącznikiem nr 3  do niniejszego protokołu. 
 
 ad 5 
 
1. Radny  Józef Bronowicki – pytał o trzy sprawy a mianowicie; 

---- kiedy Wójt Gminy ma zamiar odpowiedzieć na zalecenia i wnioski pokontrolne Komisji 
Rewizyjnej dotyczące kontroli w ZUKU? 

---- kiedy Rada Sołecka wsi Kuźnica otrzyma odpowiedź na kilka podań które zostały 
złoŜone juŜ miesiąc temu w Urzędzie Gminy? 

---- kiedy będą naprawiane drogi gminne w Suliradzicach i Kuźnicy Czeszyckiej które są w 
bardzo złym stanie? 

Wójt Gminy Mirosław Drobina  – Panie Przewodniczący i Wysoka Rado!  Zgodnie z 
porządkiem obrad na wnioski i pytania wójt udziela odpowiedzi w pkt 9 ale chciałbym   
odpowiedzieć teraz. Stwierdzam, Ŝe do Urzędu Gminy trafiło jakieś pismo, coś jest tam 
napisane, ale ja nie wiem, do kogo i od kogo stwierdził Wójt, pokazując dokument obecnym 
na sali.  Pismo jest zatytułowane „Wnioski pokontrolne” ale bez wskazania odbiorcy. Czy 
elementarne zasady kultury nie wymagają, by wystosować takie pismo zgodnie z pewnymi 
prawami i zasadami? Zdaniem Wójta ten dokument powinien w pierwszej kolejności trafić 
do Dyrektora ZUKU. Wystąpienie Wójta  pełne było mocnych słów typu ..sprawę określił 
jako bulwersującą i „bardzo śmierdzącą” i uznał ją za „polowanie na czarownice” – Ja nie 
chciałem tego poruszać podczas sesji. Niepotrzebnie ktoś, kto juŜ tyle narozrabiał, usiłuje 
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dalej „bawić się w gnoju”- mówił Wójt. Stwierdził teŜ, Ŝe niezaleŜnie od tego, jak wiele 
udałoby się gminie osiągnąć, załatwić zawsze znajdą się ludzie negatywnie nastawieni do 
wszystkiego. Pamiętajmy o tym, Ŝe budowanie toŜsamości gminy Krośnice, opinii o gminie 
zaleŜy od nas w myśl powiedzenia jak nas widzą tak nas piszą. 
A największe oburzenie wzbudziła skarga na Sekretarza Gminy i Wicewójta, którą do 
Wojewody wystosowali członkowie Komisji Rewizyjnej po tym, jak w marcu, podczas 
nieobecności Wójta, uniemoŜliwiono im przeprowadzenie kontroli. Nie ma formy kontroli 
podczas nieobecności w Urzędzie Wójta. Po prostu podczas nieobecności kierownika  
jednostki nie robi się kontroli. A członkowie Komisji Rewizyjnej, mimo, Ŝe dobrze 
wiedzieli, Ŝe przebywam w słuŜbowej delegacji we Włoszech, to przyszli do Urzędu na 
kontrolę właśnie wtedy. Tak, jakby nie moŜna było ustalić terminu kontroli wcześniej.  
Byłem po doświadczeniach Komisji która kontrolowała ZUK - jednostkę organizacyjną 
która bezpośrednio podlega pode mnie. Widziałem co się działo. Jakie było zacietrzewienie, 
jaka zajadłość była tychŜe członków Komisji Rewizyjnej,  jakie negatywne podejście. 
Próbowano znaleźć coś, co by wstrząsnęło światem i pokazało jaka to jest korupcja, ilu jest 
cwaniaków w gminie Krośnice, jak tu się kombinuje, jak tu się zaprzepaszcza i handluje 
majątkiem wspólnym gminy. 
 Potem Komisja Rewizyjna pisze skargę do Wojewody. I co ten Wojewoda sobie o nas  
 pomyśli? Gmina, jedna z lepszych w kraju, która ma takie wielkie sukcesy w pozyskiwaniu  
 środków UE i prowadzonych inwestycjach, daje się nas za przykład innym gminom w  
 województwie dolnośląskim i tu nagle takie pismo ? Wójt podsumował to cytatem o ”złym  
 ptaku który własne gniazdo kala” i to gniazdo, ta gmina jest kalana z upowaŜnienia Rady  
 Gminy. W słowach skierowanych juŜ bezpośrednio do radnego Bronowickiego  pytał, czy  
 rzeczywiście w ZUKU  Komisja Rewizyjna znalazła takie przekręty i malwersacje które  
 ujęła w protokole pokontrolnym a które kwalifikują się do tego by sprawą zajął się  
 prokurator? No, zawsze moŜe to jeszcze sprawdzić NIK. Bo juŜ dotarło do mnie, Ŝe NIK teŜ  
 pojawi się w Krośnicach. Pana, panie radny Bronowicki cztery lata pracy w poprzedniej  
 Radzie nic nie nauczyły chyba, pan je przesiedział tylko w agresji, złości i wrogości. To pan  
 wmanipulował obecnych radnych w to wszystko aby cenę wody pozostawić na tym samym  
 poziomie stwierdził podniesionym głosem. Na zakończenie zwrócił się do  
 Przewodniczącego Rady do Wysokiej Rady o stworzenie pozytywnej rzeczywistości która 
 będzie nakreślała kierunki dalszego rozwoju naszej gminy. 
 
Radny Józef Bronowicki  –  Panie Wójcie ja nie przesiedziałem ubiegłej kadencji i proszę 
nie obraŜać Komisji Rewizyjnej i mnie przede wszystkim. Bo my jesteśmy radnymi i proszę 
na nas nie krzyczeć. Był pan nauczycielem w szkole to mógł pan sobie krzyczeć na dzieci! 
 
 
 ad 6 
 
Sprawozdania z realizacji budŜetu Gminy za 2006 rok które otrzymali wszyscy radni i które  
było omawiane na posiedzeniach wszystkich komisji Rady Gminy oraz na wspólnym 
posiedzeniu Komisji w dniu 04.04.07  nie odczytywano – sprawozdanie stanowi  załącznik  
nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
Opinię Komisji Rewizyjnej o przedłoŜonym sprawozdaniu z wykonania budŜetu gminy za 
2006 rok odczytała członek Komisji Rewizyjnej Małgorzata Powszek – opinia Komisji 
Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu o przedłoŜonym sprawozdaniu z 
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wykonania budŜetu gminy za 2006 r.  przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 
Władysław Klucznik  - opinia RIO stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krośnice 
odczytała członek Komisji Rewizyjnej Małgorzata Powszek -  który stanowi załącznik  
nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Radny Krzysztof Skrzypczyk  – zwrócił uwagę na to, Ŝe stosunkiem 3 do 1 został 
zatwierdzony wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. Pytał, kto był 
przeciwny wydaniu opinii pozytywnej odnośnie absolutorium dla Wójta Gminy? 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Bieganek – wyjaśnił, Ŝe przeciwko 
głosował radny Bronowicki J. a z pytaniem dlaczego? naleŜy się zwrócić do niego. 
 
Radny Józef Bronowicki  – wyjaśnił, Ŝe jest kilka przyczyn dla których tak głosował a 
mianowicie: 

---- między innymi kontrola w Zakładzie Usług Komunalnych bo to jest przecieŜ zakład 
budŜetowy i stwierdzone tam uchybienia, 

---- uniemoŜliwienie Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli w Urzędzie Gminy, 

---- sprawa pobrania przez Wójta Gminy ekwiwalentu za niewykorzystany urlop który Wójt 
wziął a przecieŜ wcale nie musiał brać. Moim zdaniem jest to nieprawidłowe, ma 
przecieŜ Zastępcę, Sekretarza Gminy więc mógł pójść na urlop od października do marca 
był czas, zamiast tego wybrał ekwiwalent. 

 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  we Wrocławiu o przedłoŜonym wniosku  Komisji 
Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Krośnice przedstawił 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik – opinia RIO stanowi  załącznik nr 8 
do niniejszego protokołu. 
 
ad 7 
 
Dyskusji nie było. 
 
ad 8 
 
1. Rada Gminy Krośnice w obecności  15 radnych – większością głosów ( 14 za, 1 

przeciwny – Bronowicki J.) -  podjęła uchwałę Nr V /26/ 07 w sprawie  udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Kro śnice, która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 

    
     Radni  podziękowali Wójtowi Gminy brawami. 
 
      Wójt Gminy Mirosław Drobina  – podziękował za tak wysokie, dla mnie jednogłośne  
      przyjęcie absolutorium przez Radę Gminy. 
 
2. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – jednogłośnie – podjęła uchwałę 

Nr V/27/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na rok 2007, która stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu.  
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3. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych – jednogłośnie – podjęła uchwałę 
      Nr V/28/07  w sprawie zaciągnięcia poŜyczki, która stanowi załącznik nr 10  do 
      niniejszego protokołu. 
 
4. Rada Gminy Krośnice w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym – jednogłośnie –  
      podjęła Uchwałę Nr V/29/07 w sprawie zmiany Uchwały Nr III/10/06 Rady Gminy 
      Kro śnice z dnia 29 grudnia 2006 r. sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego  
      Gminy Krośnice na lata 2007-2010, która  stanowi załącznik nr 11 do niniejszego  
      protokołu. 
 
Nastąpiła 10 minutowa przerwa w obradach.    
Po przerwie. 
Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik wznowił obrady V Sesji RG. 
 
5. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych – jednogłośnie – podjęła uchwałę   
    Nr V/30/07 o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu  
    zagospodarowania przestrzennego terenów w Gminie Krośnice, która stanowi  
    załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
6. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych - jednogłośnie -  podjęła uchwałę  
    Nr V /31/07  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
    przestrzennego na terenie gminy Krośnice w miejscowości Wąbnice dla działki nr 41, 
    która stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
7. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych - jednogłośnie -  podjęła uchwałę  
    Nr V /32/07  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
    przestrzennego na terenie gminy Krośnice w miejscowości śeleźniki dla działek  
    nr 127/1, 77, 125, która stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
8. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych - jednogłośnie -  podjęła uchwałę  
    Nr V /33/07  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
    przestrzennego na terenie gminy Krośnice w miejscowości Police, 
    która stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
9. Rada Gminy Krośnice w obecności 14  radnych - jednogłośnie -  podjęła uchwałę  
    Nr V/34/07  w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  
    przestrzennego na terenie gminy Krośnice w miejscowości Bukowice dla działki 
    nr 31,  która stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
10. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych – większością głosów (13 za, 1 przeciwna 
    M. Powszek) - podjęła uchwałę Nr V/35/07 w sprawie zasad usytuowania miejsc  
    sprzedaŜy i podawania napojów alkoholowych na terenie  gminy Kro śnice,  która  
    stanowi  załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
11. Rada Gminy Krośnice w obecności 14 radnych – jednogłośnie – podjęła uchwałę  
     Nr V/36/07 w sprawie statutu Gminnego  Zespołu Kultury i Bibliotek w Kro śnicach, 
     która stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 
 
ad 9 
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Wójt Gminy Mirosław Drobina  – zwrócił się do radnego powiatu Pana Jana Krzysztofika  z 
prośbą o interwencję w sprawie nie zapłaconych rachunków przez Radę Powiatu za 
wykonane prace na terenie gminy Krośnice w których powiat miał partycypować takie jak: 
budowa parkingu przy sali DPS-u, naprawa odcinka drogi w Dziewiętlinie, budowa 
chodników w śeleźnikach i Brzostowie itp. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Anna Wietrzyńska - pytała, na co dokładnie gmina 
zamierza wydać otrzymaną niedawno dotację z Ministerstwa Sportu? Pytała takŜe o to, czy są 
przewidziane z okazji 1 Maja jakieś imprezy na terenie gminy?  
 
Wójt Gminy Mirosław Drobina  – nie ustalono jeszcze szczegółowych zasad 
rozdysponowania dotacji, ale zapewnił, Ŝe za 25 tys. zł jakie otrzymała gmina sfinansowane 
zostaną sportowe zajęcia pozalekcyjne w szkołach. Przy okazji wspomniał takŜe o tym, Ŝe w 
ostatnim okresie klub piłkarski „Płomień Krośnice” otrzymał 3 tys. zł wsparcia od 
Państwowego Górnictwa Nafty i Gazu. Mówił o uroczystościach i imprezach które będą się 
odbywały na terenie gminy w najbliŜszym czasie w Centrum Kultury oraz 19 maja w Łazach. 
Mówił takŜe o trwającej w chwili obecnej naradzie dotyczącej kanalizacji gminy Krośnice, 
która odbywa się w Centrum Kultury na którą przyjechali szefowie wszystkich 
zainteresowanych firm, zwrócił się do obecnych, o to aby rozmawiali z mieszkańcami, 
tłumaczyli i przekonywali do konieczności załoŜenia kanalizacji. 
   
Radny Powiatu Jan Krzysztofik – stwierdził, Ŝe wszystko o czym było mówione na 
dzisiejszej sesji a więc na temat zniszczonych dróg i mostków sobie zanotował i postara się  
przedstawić sprawę w powiecie, bo sam jest tylko radnym i nie ma mocy decyzyjnej. 
Zapewnił, Ŝe poruszy w powiecie sprawę nie zapłaconych zobowiązań wynikających z 
porozumień, czy nawet ustnych umów, bo uczciwość wymaga dotrzymywania obietnic, 
abym na kolejnych sesjach nie musiał się wstydzić – powiedział radny powiatu. 
 
ad 10 
 
Sprawy róŜne 
 
Sołtys  Roman Słowik  - pytał o moŜliwość podniesienia ryczałtu dla sołtysów z 60 na 100 
zł miesięcznie oraz wspomniał o konieczności naprawy mostka na drodze w Bukowicach. 
 
Sołtys  Halina Wild – wnioskowała aby Urząd Gminy pokrywał abonament telefoniczny dla 
sołtysów. Zaprosiła wszystkich obecnych na 2 czerwca do Lędzin na imprezę z okazji Dnia 
Matki i Dnia Dziecka zorganizowaną przez sołtysa i radę sołecką. Zwróciła takŜe uwagę na 
zarwany przez Nadleśnictwo Milicz mostek w Lędzinach. 
 
Sołtys Józef Sowiński – poruszył kilka spraw a mianowicie: 

---- pytał czy zrobiono juŜ coś w sprawie spadającej papy ze stodoły w Pierstnicy naleŜącej 
do  Agencji? 

---- zwrócił się do radnego powiatu w sprawie rozwiązania kwestii opłaty za złoŜone wnioski 
dotyczące dopłat rolniczych. Wnioskował o to, aby rolnicy mogli od razu na miejscu 
uiścić opłatę a nie jeździć i szukać kasy, 

---- wspomniał o tym, Ŝe sołtysi i rady sołeckie organizują na terenie swoich wsi róŜne 
imprezy, spotkania i za kaŜdym razem muszą chodzić i prosić się o pieniądze. MoŜe 
lepiej byłoby aby kaŜda wieś otrzymała z góry konkretną sumę proporcjonalną do liczby 
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mieszkańców, którą mogłaby wykorzystać w ciągu roku. 
 
Sołtys Józef Morka - zwrócił uwagę na konieczność oczyszczenia poboczy dróg 
powiatowych na których odłoŜyło się juŜ tyle piasku, Ŝe woda nie spływa do rowów,  poza 
tym zasypana jest teŜ część jezdni. 
Sołtys Jan Chołodecki – wnioskował o wyremontowanie kuchni w komercyjnej świetlicy w 
Wąbnicach. 
 
Wójt Gminy Mirosław Drobina  – odpowiedział następująco: 

---- drogi na terenie gminy są niszczone przez cięŜki sprzęt który wywozi drewno z lasu oraz  
      przez transport prywatnych uŜytkowników. Będą one remontowane w miarę posiadanych  
      środków. Zarząd Dróg Powiatowych przystąpi w najbliŜszym czasie do wyrównania  
      dziur na drogach asfaltowych na terenie naszej gminy. 

---- wspólnie ze Skarbnikiem Gminy pomyśli na temat podwyŜszenia diety dla sołtysów w  
bieŜącym roku, 

---- w świetlicy w śeleźnikach będzie załoŜony tzw. wiatrołap, 

---- remont dachu na świetlicy w Czeszycach będzie bardzo kosztowny pomimo, Ŝe radny 
Grzegorz Dębek obiecał pomoc w materiale. JeŜeli będą na to środki to postaramy się 
zrobić. 

---- inwestycja obejmująca remont świetlicy w Pierstnicy oraz wykonanie placu zabaw dla 
dzieci jeszcze trwa i plac ten zostanie ogrodzony, 

---- wie o tym, Ŝe jest potrzeba wyremontowania kuchni i załoŜenia nowych kafelek w 
świetlicy w Wąbnicach ale niektóre świetlice nawet tego nie mają dlatego naleŜy się 
uzbroić w cierpliwość, 

---- obecne rozwiązanie dotyczące przyznawania środków dla wsi premiuje te wsie, które są 
aktywne, natomiast zgodnie  z propozycją sołtysa J. Sowińskiego  pieniądze trafiałyby 
równieŜ do miejscowości, gdzie nic się nie dzieje. NaleŜy tę sprawę przemyśleć i 
traktować sprawę jako otwartą. 

 
ad  11 
 
Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik przypomniał radnym o  
terminie złoŜenia przez radnych oświadczeń lustracyjnych i oświadczeń majątkowych. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Władysław Klucznik 
o godzinie 1645 zamknął  obrady V Sesji Rady Gminy Krośnice. 
 
 
        Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
     Aleksandra Kaczmarek                                                              Władysław Klucznik 


